
Totti: Wolę piłkę od pieniędzy, teraz jest za dużo biznesu

News - ASRoma.pl

Francesco Totti oraz Carles Puyol otrzymali dziś nagrody za całokształt

kariery podczas International Sports Conference, odbywającej się w

Dubaju. Kapitan Giallorossich opowiadał podczas konferencji o swojej

karierze i wyborach. 

- Moją główną inwestycją była piłka nożna, o całej reszcie rozmawiam z moim

księgowym. Do poprzedniego sezonu myślałem wyłącznie o grze, teraz jest

normalnym, że mam inne priorytety jak inwestowanie poprzez ekspansję mojego

nazwiska na całym świecie. Futbol zmienił się w porównaniu do naszych czasów,

wolałem to co było wcześniej w porównaniu do tego, co jest teraz: teraz myśli się

bardziej o biznesie, wcześniej myślało się bardziej o rozwoju młodych. Najbardziej

romantycznymi aspektami futbolu są lojalność i przynależność, nie strona

komercyjna, pewne liczby na rynku piłkarskim są poza rzeczywistością. We

Włoszech, z międzynarodowego punktu widzenia, są Milan i Inter, które są

najbardziej znane. Dalej Real Madryt, Barcelona. Manchester, są najlepiej

zbudowane ekonomicznie. Wolę futbol od pieniędzy, zawsze tak było. Do końca

poprzedniego sezonu moim celem była gra na boisku. Teraz jest inwestowanie

mojego czasu dla Romy i promowanie klubu na świecie. W tej chwili nie myślę o

byciu trenerem, gdy myślisz o tym, zaskakuje coś w głowie, u mnie nie zaskoczyło.

Niektórzy moi koledzy myśleli od razu o karierach trenerskich, gdy tylko zakończyli

kariery piłkarskie. Ja myślę o czym innym, jeśli w przyszłości wróci taka idea, ocenię

ją głęboko.

Najlepszy gracz na świecie?

- Messi, ale nie mówcie tego Cristiano Ronalod i Neymarowi [śmiech - dod.red.].

Salah?

- Jeden z najlepszych graczy na świecie, jego sprzedaż była wspólną decyzją klubu i

gracza.
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